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El ple de Ripoll demana el soterrament de tota la MAT i se
solidaritza amb els municipis afectats

. Ripoll

El ple de Ripoll es va solidaritzar anit amb els municipis afectats per la línia de 400 kV entre
Sentmenat i Baixàs per Santa Llogaia d'Àlguema aprovant una moció del Consell d'Iniciatives
Locals per al Medi Ambient de les comarques gironines (Cilma). En la moció duta al plenari pels
dos partits al govern, ERC i PSC, es reclama la mateixa solució tècnica per a tot el traçat entre
Sentmenat i Baixàs, és a dir, el soterrament de la línia, i les mateixes compensacions per als
municipis afectats i es justifica amb el fet que tots formen part de la mateixa interconnexió elèctrica
amb l'Estat francès.
En la mateixa moció, defensada pel regidor de Medi Ambient, Àngel Ferrer, es demana coherència
amb els documents estratègics de la Comissió Europea i que es consideri tot el traçat com a
interconnexió i, entre altres coses, es reclama que no es barregi conceptualment el projecte
d'interconnexió elèctrica amb la millora de la xarxa de distribució local de les comarques gironines.
El grup municipal de Convergència i Unió, a l'oposició, hi va votar també a favor després de
demanar explicacions sobre si la moció era o no d'iniciativa ripollesa. Cal recordar que el consistori
de Ripoll va liderar l'oposició al traçat de la MAT entre Vic i Baixàs pel Ripollès.
El ple de Ripoll va donar llum verd també a una altra moció dels mateixos grups, amb el suport de
CiU, en què es reclama a l'Ajuntament de Barcelona que doni el nom de l'Abat Oliba a una plaça de
la capital catalana. Tots els grups ho van considerar un acte de justícia. La iniciativa es va recollir de
la conferència organitzada per la Fundació Alsina, que en motiu del mil·lenari d'Oliba com a abat de
Ripoll va llançar la professora d'història del dret i de les institucions de la universitat que du el nom
de l'abat, Elisabet Ferran.

Finalment, el ple, i també per unanimitat, va aprovar una última moció de CiU per iniciar les
gestions per al trasllat de les instal·lacions de la ITV del barri de Santa Maria a alguns dels polígons
industrials. Fa 14 anys que els veïns es queixen del trànsit que els genera al barri.

ÀNGEL FERRER
REGIDOR DE MEDI AMBIENT
«Si la línia hagués passat pel Ripollès, ens hauria agradat que els altres municipis de Catalunya ens
haguessin ajudat.»

JORDI CASAS
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